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صفحه شهردار منطقه 9 شیراز: 

اجرای آسفالت معابر شهری در دستور کار قرار دارد

شهردار منطقه 9 شیراز از اجرای اسفالت کوچه های 4 و 6 سپیدار در شهرک رضوان خبر داد.
 به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شهرداری منطقه 9 شیراز، عبدالصالح رستم زاده 
گفت: در راستای تسهیل در تردد مردمی اقدام به آسفالت معابر در سطح منطقه 9 به صورت روزانه 

می شود.
 شهردار منطقه 9 شیراز گفت: اجرای اسفالت در خیابان های فرعی و اصلی بر اساس نیازسنجی صورت 

گرفته اقدام و بر اساس اولویت در دستور کار معاونت فنی و عمرانی شهرداری منطقه 9 قرار دارد.

شهردار شیراز خبر داد؛

 برگزاری نمایشگاهی از محصولات و 
تولیدات صنایع دستی ۱۶ شهر و روستای 

جهانی صنایع دستی در شیراز
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خبـر

معاون بهره برداری شرکت برق منطقه ای فارس:

معاون بهره برداری شرکت برق منطقه ای فارس، با اشاره به ۱۸۰ اقدام 
صنعت برق برای عبور موفق از پیک بار تابستان امسال، از تعویض 
اتمی  نیروگاه  انتقال 4۰۰ کیلوولت  مَقَره های خطوط  بهینه سازی  و 

بوشهر-چغادک خبر داد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شرکت برق منطقه ای 
برق  اقدام صنعت  به ۱۸۰  اشاره  با  فرامرزی  فرشاد  بوشهر،  فارس و 
برای عبور موفق از تابستان امسال، از تعویض مَقَره های )عایق بین 
سیم و دکل برق( خطوط انتقال 4۰۰ کیلوولت نیروگاه اتمی بوشهر-
پیک بار  از  موفق  عبور  برای  مؤثر  اقدام   ۱۸۰ از  یکی  که  چغادک 
دلیل  به  خط  دو  این  گفت:  و  داد  خبر  می باشد،  شده  ذکر  تابستان 

معیوب بودن مقره ها چندین مرتبه منجر به حادثه قطع خط گردید.
وی با بیان اینکه خط مذکور نقش بسیار مهمی در انتقال انرژی تولید 
شده نیروگاه اتمی بوشهر به جهت تأمین برق منطقه جنوب کشور را 
دارا می باشد، افزود: از آنجا که این خطوط بسیار حائز اهمیت بود، در 

اولویت اول معاونت بهره برداری قرار گرفت.
فرامرزی در ادامه، عنوان کرد: بالغ بر ۱6۰ میلیارد ریال هزینه اجرای 
منطقه ای  برق  داخلی  منابع  از  آن  اعتبار  تأمین  که  شده  پروژه  این 

فارس و بوشهر صورت گرفته است.
معاون بهره برداری شرکت برق منطقه ای فارس در ادامه با بیان اینکه 
طول این دو خط در مجموع 6۵ کیلومتر می باشد، تاریخ شروع پروژه 
را نیمه دوم سال گذشته و تاریخ اتمام آن را خرداد ماه سال جاری 

اعلام کرد.
پروژه  اجرایی  عملیات  از  مختصری  شرح  ارائه  به  همچنین  وی 
پرداخت و گفت: با توجه به معیوب بودن مقره ها و قطع چندین باره 
خط، ابتدا اقدام به برداشت اطلاعات فنی و مشخص نمودن مقره های 
مشکل دار کرده و سپس نسبت به سفارش جهت ساخت مقره ها، با 
توجه به مشخصات فنی در شرایط آب و هوایی منطقه بوشهر اقدام شد.

با توجه به وجود رطوبت بسیار بالا  اقدام  فرامرزی اضافه کرد: این 
و همچنین ریزگردهای منطقه جنوب کشور و رعایت سطح عایقی 
با کار بی وقفه و شبانه روزی  مقره ها صورت پذیرفت و پس از آن 

تعویض مقره ها انجام گردید.
این مقام مسئول در ادامه خاطرنشان کرد که با نظر به اهمیت انتقال 
انرژی تولید شده نیروگاه اتمی، در راستای تأمین برق منطقه جنوب 
تجهیزات  دوره ای  سرویس های  زمان  در  مقره ها  تعویض  کشور، 
نیروگاه اتمی انجام گرفته تا کوچکترین اختلالی در انتقال انرژی از 

نیروگاه، ایجاد نشود.
مطمئن،  و  پایدار  برق  تأمین  را  مذکور  پروژه  اجرای  از  وی هدف 
تبادل انرژی در پیک بار و انتقال انرژی تولید شده در نیروگاه اتمی 

بوشهر به جهت تأمین برق منطقه جنوب کشور عنوان کرد.
پایان  در  بوشهر  و  فارس  منطقه ای  برق  شرکت  بهره برداری  معاون 
با اشاره به این موضوع که استان بوشهر در حوزه انرژی حرف اول 
را در کشور و حتی منطقه می زند، عنوان کرد: با توجه به اینکه این 
استان به نوعی شاهراه انرژی و اولین میزبان انرژی تولید شده نیروگاه 
اتمی است، بر اهمیت خاص این استان در راستای تأمین برق پایدار و 

توسعه زیرساخت های نیروگاهی تاکید کرد.

مدیر بنیاد مسکن شهرستان شیراز مطرح کرد؛

هادی  طرح  بازنگری  گفت:  شیراز  شهرستان  مسکن  بنیاد  مدیر 
روستای قلات زمینه ساز افزایش رونق اقتصادی و تأمین معیشت در 
 این روستا و افزایش انگیزه ماندگاری روستاییان و کاهش مهاجرت 

است.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی بنیاد مسکن استان 
فارس، محسن ابراهیمی در نشست هماهنگی و کارشناسی بازنگری 
طرح هادی روستای قلات با حضور دهیار، شورای اسلامی روستای 
قلات و نماینده بخشداری و ادارات مختلف در محل بنیاد مسکن انقلاب 
اسلامی شیراز با اشاره به اهمیت روستای قلات و گردشگر پذیر بودن 
این روستا یادآور شد: قلات یکی از روستاهای دارای پیشینه تاریخی 
در نزدیکی کلان شهر شیراز است و از همه ظرفیت های قانونی برای 

توسعه این روستا بهره گیری می شود.
مدیر بنیاد مسکن شهرستان شیراز اضافه کرد: بازنگری طرح هادی 
روستای قلات زمینه ساز افزایش رونق اقتصادی و تأمین معیشت در 
این روستا و افزایش انگیزه ماندگاری روستاییان و کاهش مهاجرت 

است.

در  روستایی  عمران  طرح های  اجرای  از  گزارشی  ارائه  با  ابراهیمی 
شهرستان شیراز گفت: اجرای طرح بهسازی معابر ۲۰ روستا با اعتبار 
۲۷۵ هزار میلیون ریال، بازنگری طرح هادی ۱۲ روستای شهرستان 
میلیون ریال، واگذاری و  بر ۲6 هزار و 4۰۰  بالغ  اعتباری  با  شیراز 
تعیین تکلیف بیش از ۱۰۰ قطعه زمین به جوانان فاقد مسکن و افراد 
واجد شرایط در روستاهای شهرستان از جمله عملکردهای بنیاد مسکن 

دراین شهرستان است.

مدیرعامل آبفا فارس خبر داد؛

پایدارسازی آب شرب فارس 
مهمترین راهبرد

نماینده مردم خرامه، سروستان وکوار 

در مجلس شورای اسلامی:

حل مشکلات آب شهرستان های
حوزه انتخابیه اولین اولویت ما است

استاندار فارس تاکید کرد؛

اداری از روز  نماینده عالی دولت در فارس بر ضرورت تغییر نظام 
مزدی به کارمزدی تاکید کرد و گفت: باید با مراجع دانشگاهی برای 

رسیدن به این مهم مشورت کرد.
بین الملل  امور  و  از روابط عمومی  نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
اولین جلسه شورای راهبری  ایمانیه در  استانداری فارس محمدهادی 
جایگاه  اهمیت  بیان  با   ۱4۰۳ سال  در  فارس  استان  مدیریت  توسعه 
شورای راهبری توسعه مدیریت از منظرهای گوناگون، عملکرد این 

شورا را یکی از مصادیق بارز افزایش بهره وری دانست و گفت:
بهره وری صرفاً در مسائل سخت افزاری خلاصه نمی شود؛ مادامی که 
اصل  از  که  گفت  می توان  نمی شود،  لحاظ  انسانی  نیروی  بهره وری 

ماجرا فاصله گرفته و درگیر مسائل کم اهمیت تر شده ایم.
 وی افزود: هر تصمیمی که در این زمینه می خواهد اتخاذ شود نیازمند 
این  آمارهای  باید  با حساسیت  و  با دقت  است پس  دقیق  اطلاعات 
انسانی موجود،  با توجه به نیروی  باشید و  حوزه را در اختیار داشته 
نفر  چند  اینکه  همچنین  و  خالی  ردیف های  شده،  اشغال  ردیف های 
در پست های غیرمرتبط مشغول به کار هستند، اقدام به تصمیم گیری 
این زمینه همکاری  کنید؛ پس در مدت مشخص همه دستگاه ها در 

کامل را داشته باشند.
محمد هادی ایمانیه با تصریح براینکه نظام تشویق و تنبیه مناسب و 
منطقی نیست، اظهار داشت: در کلام مقام معظم رهبری دیده ایم که 
سفارش می کنند این نوع سؤالات را به دانشگاه ها بسپارید تا مراکز 

علمی راه های حل سؤالات را پاسخ دهند.
پیشنهادات کشور را متحول می کند  نظام  اینکه  بر  تاکید  با  ایمانیه   
که  داریم  خوش فکر  و  سلیقه  با  افراد  تعداد  چه  ساخت:  خاطرنشان 
شناخته شده نیستند و با بهره گیری مناسب از نظام پیشنهادات، برجسته 
مدیریتی مورد  بعد در پست های  مراحل  خواهند شد و می توانند در 

استفاده قرار بگیرند.
 وی به شائبه اعمال نظر در ارزیابی های دستگاهی هم اشاره کرد و 
گفت: یک نفر از سازمان برنامه ریزی و مدیریت استان، یک نفر از 
معاونت توسعه و مدیریت منابع استانداری و یک نفر نیز به نمایندگی 
زمینه  این  در  نظارت  شورای  عنوان  به  اجرایی  دستگاه های  سایر  از 

تشکیل شوند تا از ایجاد شبهه بر اعمال ارزیابی ها جلوگیری شود. 
 استاندار فارس بر اهمیت استفاده از کدهای دوبعدی هم اشاره کرد 

و گفت: برای درج کد دوبعدی همه دستگاه ها همکاری کامل داشته 
انجام  باشند؛ در آخرین رتبه بندی که توسط دفتر ریاست جمهوری 
شد فارس در بسیاری از شاخص ها جایگاه مناسبی را به دست آورده 
است اما در این حوزه رتبه خوبی نداشتیم و این باعث شد رتبه متوسط 

استان نیز کاهش یابد.
 وی مجدداً برپایی منظم و مستمر میز خدمت و ایجاد و توسعه دفاتر 
ارتباط با مردم را مورد توجه قرار داد و خواستار اهتمام جدی همه 
حل  و  مردم  با  مستقیم  ارتباط  بر  و  شد  موضوع  این  به  سازمان ها 

مشکلات ایشان تاکید کرد.
 محمدهادی ایمانیه ضمن اینکه از مسئولین خواست برای ارتقاء رتبه 
پیشنهادات خود  ارزیابی ها  سایر  و  فارس در جشنواره شهید رجایی 
تمام  ارتقاء  ارزیابی ها  از  اظهار داشت: هدف  ادامه  ارائه دهند در  را 
مجموعه های کشور است پس نواقص دستگاه ها پس از ارزیابی، باید 

با آموزش مناسب مرتفع شود.
 نماینده عالی دولت در فارس در بخش دیگر سخنان خود بر ضرورت 
تغییر نظام اداری از روز مزدی به کارمزدی تاکید کرد و گفت: باید 
با مراجع دانشگاهی برای رسیدن به این مهم مشورت کرد؛ هنگامی 
که امور به صورت کارمزدی انجام شود انگیزه ها تغییر و کیفیت و 

سرعت انجام کار نیز جهش پیدا می کند.
 وی از معاونین توسعه مدیریت و منابع سازمان ها خواست تا ارزیابی 
در  گرفتن  قرار  با  و  دهند  انجام  را  خود  امر  تحت  پرسنل  عملکرد 
جایگاه مناسب و بها دادن به توانمندی ایشان و استفاده از پیشنهادات 

سازنده، بتوان ساعت کار مفید دستگاه ها را افزایش داد.

سخنگوی شهرداری شیراز خبر داد؛

افتتاح بزرگراه شهید آیت الله رئیسی
کلنگ زنی فاز نخست پروژه ملی احیای زندیه


